
    
 

 
ZAPISNIK  (2. del – vrtec) 

1. seje Sveta staršev v šolskem letu 2018/2019, ki je potekala 25.9.2018, z nadaljevanjem za 
vrtčevski del po skupnem delu ob 17.30 v Osnovni šoli Dušana Flisa Hoče. 
 
Prisotni:  (PRILOGA – LISTA PRISOTNOSTI) 14 staršev/15,  
Opravičeno odsotni: predstavnik/ca skupine Veveričk  
Sklep 1: Svet staršev 14-ih predstavnikov vrtca je sklepčen. 
 
K4 Pregled Zaključnega poročila o realizaciji vzgojno-izobraževalnega dela v vrtcu šolskem 
letu 2017/2018 
Podpredsednik Sveta staršev, Gregor Cvetko, je pozdravil vse zbrane in nas opomnil na 
dokumente, ki smo jih prejeli po spletni pošti in so bili predmet obravnave na seji.  
Pomočnica ravnatelja za vrtec, Marija Trpin, je podala poročilo o realizaciji letnega delovnega 
načrta za preteklo šolsko leto. Izpostavila je, da so vse načrtovano izpeljali in zadane naloge, 
glede na predhodnje leto, celo presegli: veliko projektov je bilo dodanih in uspešno 
realiziranih. 
Sklep 2: Predstavniki Sveta staršev vrtca so soglasno podali pozitivno mnenje k poročilu o 
realizaciji LDN za šolsko leto 2017/2018 (za - 14 staršev) 
 
K5  Obravnava letnega delovnega načrta zavoda za šolsko leto 2018/2019 
Marija Trpin je predstavila Letni delovni načrt za  šolsko leto 2018/2019. Prednostni področji 
sta gibanje otrok in jezik. Zaposleni kadri so razporejeni v skladu s sistemizacijo. Povedala je, 
da je vrtec polno zaseden, in sicer je v vrtcu Hoče 10 oddelkov, kar predstavlja 188 otrok, in v 
vrtcu Rogoza 93 otrok.  
Glede praznovanja rojstnih dni otrok ni sprememb, starši prinesejo original zapakirano suho 
pecivo z deklaracijo ali sveže sadje (dogovor na 1. roditeljskem sestanku). 
5. marca 2018 se je spremenil/podaljšal odpiralni čas vrtca Rogoza, in sicer 6.00 - 16.30 (ne 
več do 16.00). Odpiralni čas vrtca Hoče ostaja nespremenjen (5.30 - 16.30).  
Z letošnjim šolskim letom je v vrtcu zaposlen tudi računalničar, Dominik Robič, ki bo odgovoren 
za spletne strani in ostalo tehnologijo. 
Letošnja novost bo združenje druženja na medgeneracijskem dogodku Šport špas, in sicer bo 
le-to potekalo v okolici šole in v športnih objektih v Hočah, kjer se bodo družili učenci, starši in 
otroci celotnega zavoda OŠ Dušana Flisa Hoče.  
V mesecu decembru si bodo otroci obeh vrtcev ogledali predstavo v VŠD v Hočah, ki jim jo 
poklanja Občina Hoče-Slivnica. 
Sklep 3: Predstavniki Sveta staršev vrtca so soglasno podali pozitivno mnenje k LDN za šolsko 
leto 2018/2019. (za - 14 staršev) 
 
K6 Pobude in predlogi staršev z roditeljskih sestankov: 

- Skupina Muce (brez pripomb); 
- Skupina Žabice (brez pripomb); 
- Skupina Čebelice (brez pripomb); 
- Skupina Zajčki  
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Starše je zmotilo parkiranje na parkirišču vrtca v popoldanskem času zaradi varnosti 
šolskih otrok, ki hodijo mimo. Gregor Cvetko je povedal, da ob tem času prihaja po  
otroka in da so ob šolskih otrocih vedno prisotne učiteljice, tako da niso brez nadzora. 
Prav tak odgovor daje tudi ga. Marija Trpin, ker je situacijo popoldan preverila tudi 
sama. Res je to parkirišče zelo prehodno, ker se šolarjem, ki so že na igrišču, pridružijo  
tisti, ki imajo še določene dejavnosti ... 
Do neprijetnosti prihaja zato, kar smo ugotovili tudi na Svetu staršev, ker večina staršev 
ne uporablja parkirišča za zaposlene in starše, ki je namenjeno vsem, sploh v 
popoldanskem času je na pol prazno, in tudi ne uporablja parkirišča ob šoli, kjer je prav 
tako dovolj parkirnih mest in je veliko bolj varno. Prav tako so bili vsi starši enotni glede 
tega, da določeni starši še vedno ne upoštevajo cestnoprometnih predpisov, ki veljajo 
v okolici šole in vrtca, o čemer je ravnatelj že obvestil policijsko postajo Rače, ki bo 
poostreno nadzirala promet v okolici vrtca in šole.   

- Skupina Račke (brez pripomb); 
- Skupina Polžki (brez pripomb); 
- Skupina Pikapolonice: Starši so izrazili zaskrbljenost in slabo voljo, ko pripeljejo otroka 

v vrtec v času, ko dobavitelji zaparkirajo celoten vhod. Tukaj Marija Trpin razloži, da 
bodo opozorili dobavitelje na previdnost in da bo problematika v celoti rešena po 
izgradnji novega vrtca, ko bo urejen posebej vhod oz. dostop za dobavitelje hrane v 
vrtcu. Do takrat pa se starše prosi za strpnost in previdnost ter koriščenje parkirišč za 
zaposlene, ki pa je namenjeno vsem, tudi staršem otrok. Dobavitelji namreč trenutno 
nimajo druge možnosti, kot da zaradi zasedenosti parkirišč parkirajo na dovozu, da 
lahko v jutranjih urah poskrbijo za dostavo živil v kuhinjo.  

- Skupina Veveričke (odsotni); 
- Skupina Medvedki (brez posebnosti); 
- Skupina Srnice (brez pripomb); 
- Skupina Navihanci (brez posebnosti); 
- Skupina Mehurčki (brez pripomb); 
- Skupina Cofki: Starši so opozorili, da otroci ob njihovem prihodu nekajkrat niso bili 

previti. Marija Trpin pove, da se morajo obrniti na vzgojiteljico in zadevo takoj urediti 
v samem vrtcu.  

- Skupina Raziskovalci: Starši so postavili vprašanje glede počitka predšolskih otrok, saj 
se bo le-ta postopoma ukinjal za vse otroke v skupini. Marija Trpin razloži, da v 
skupinah predšolskih otrok postopoma ukinjajo počitke glede na potrebe otrok v drugi 
polovici leta. Otroci, ki pa počitek potrebujejo, imajo možnost za to skozi vse leto. Na 
vprašanje predstavnice Raziskovalcev, zakaj se tudi letos pevski zbor izvaja samo v 
predšolski skupini vrtca, Marija Trpin odgovori, da je v vrtcu Rogoza samo ena 
vzgojiteljica, ki ima kompetence za vodenje zborčka in časovno ne zmore dveh 
zborčkov  (starejši in mlajši otroci ločeno), ker ima polno delovno obvezo v skupini. 

- Skupina Ustvarjalci (brez posebnosti). 
Na podlagi razprave so starši sprejeli sklep: 
Sklep 4: Ob kakršnih koli težavah, ki se pojavijo v skupini vrtca, se starši obrnejo najprej na 
vzgojiteljico svojega otroka, nato pa za pomoč in mnenje prosijo še  svetovalno delavko 
Jasno Bohnec. V kolikor se zadeva na teh dveh nivojih ne uredi, se lahko informacija in 
reševanje težave oz. problematike prenese do vodstva zavoda.  (za - 14 staršev) 
 
K7 Razno 
Marija Trpin pojasni, da se zaradi novega zakona o varstvu osebnih podatkov elektronska 
pošta predstavnikov staršev skupin še ni objavila na oglasni deski pred igralnico. Za ta namen 
smo sprejeli naslednji sklep: 



Sklep 5: Predstavniki staršev za vrtec bodo prejeli v podpis soglasje za dovoljenje javne 
objave njihove elektronske pošte na oglasni deski njihove skupine. (za - 14 staršev) 
 
Skupne prireditve v vrtcih se ne bodo javno snemale, saj vsi starši niso podpisali soglasja za 
snemanje, fotografiranje in objavo fotografij, na katerih so njihovi otroci. Starši, ki 
nasprotujejo objavi fotografij svojih otrok, si lahko premislijo in svojo zahtevo pisno prekličejo.  
 
Marija Trpin pove, da se je ekonomska cena vrtca s 1. septembrom dvignila. Nova cena, ki je 
bila potrjena na občinskem svetu Občine Hoče-Slivnica, se takoj, ko bo objavljena v Občinskem 
vestniku, objavi na spletnih straneh in na oglasni deski vrtca.  
 
Obogatitvene (plačljive) dejavnosti zunanjih izvajalcev so bile predstavljene na 1. roditeljskem 
sestanku in so zbrane na oglasnih deskah skupin. Pred vsako igralnico na INFO točkah bodo do 
1. oktobra prijavnice za najrazličnejše ponudbe dejavnosti zunanjih izvajalcev, ki jih starši 
prostovoljno in samoplačniško izberejo za svojega otroka. 
Učenje tujega jezika - angleščina se bo izvajala v vrtcu, in sicer v predšolskih skupinah otrok, 
po predhodnem dogovoru med starši in zunanjo izvajalko. Letna cena dejavnosti znaša 90 EUR 
na otroka, izvaja pa se od 1. 10. 2018 do 31. 5. 2019. 
Projekt izgradnje novega vrtca v Hočah je v fazi potrjevanja na Občinskem svetu Občine Hoče-
Slivnica. Predvideno je, da se bo dogradilo 10 igralnic, to pomeni, da bodo v vrtcu Hoče 3 
igralnice več, glede ne zdajšnje stanje. Otroci v starem delu vrtca, ki je predviden za rušitev, 
bodo imeli neprekinjeno izvajanje varstva in programa po kurikulumu v mobilnih enotah. Za 
vse informacije in obvestila je pristojna  Občina Hoče-Slivnica. 
 
Gregor Cvetko je ponovno opozoril na problematiko meteornih voda v vrtcu Hoče, ki ostaja 
enaka, saj še vedno prihaja do nevarnosti zamakanja ob večjih nalivih. Marija Trpin je 
povedala, da se bo z novogradnjo ta težava dokončno rešila. Sprotno se bo reševalo z 
namestitvijo potopnih črpalk, kot je predlagal Gregor Cvetko.  
Predstavniki skupin so se strinjali s predlogom, da se za  začasno rešitev uporabi zgoraj 
naveden predlog.  
 
Marija Trpin je predlagala, da fotografiranje otrok v obeh vrtcih opravi že preverjen  ponudnik 
Foto- M. 
Sklep 6: Predstavniki staršev so se strinjali, da ostane fotograf v vrtcih Foto M. (za - 14 
staršev) 
 
Marija Trpin se je zahvalila vsem prisotnim za udeležbo in zaželela uspešno sodelovanje tudi v 
tem šolskem letu. 
Podpredsednik Sveta staršev, Gregor Cvetko, se je prisotnim zahvalil za udeležbo na 1. seji 
Sveta staršev in se zahvalil Mariji Trpin za ves vložen trud. Vsem skupaj  je zaželel prijeten 
večer  in ponovno snidenje na 2. sestanku Sveta staršev ter zaključil sejo ob 18. uri. 
 
Hoče, 26. 9. 2018    
 
 Zapisala:                                                                                                Podpredsednik Sveta staršev:  
 
Tamara Gomaz                                                                                                    Gregor Cvetko 
 
 
Priloge: - Seznam prisotnosti 


